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RONDVRAAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 12-03-2024: 

 

Onderwerp Paaspop 

Naam lid Jos van den Oetelaar 

Vraag 

 

 

Is er iets geregeld met Paaspop i.v.m. de overlast bij de schuilhut in 

2023? 

 

Antwoord 

 

 

 

We zijn met Paaspop om de tafel geweest. 

En er is besloten dat de gehele lange zijde van de schuilhut af gezet 

gaat worden. 

Het is dan ook alleen mogelijk om op het terrein van de vijver te 

komen middels een sleutel. 

Dit is mogelijk tijdens de dagen van Paaspop tot 14.00 uur. 

 

Een en ander is ook gepubliceerd op de website, 

 

Besluit 

 

nvt 

 

Onderwerp Inschrijven voor wedstrijden 

Naam lid Hennie de Kleijn 

Vraag 

 

 

Lidmaatschap ongewenst opgezegd door de vereniging in 2023 en 

nu zou ik als nieuw lid niet meer mee kunnen doen aan wedstrijden 

i.v.m. wedstrijdstop. 

 

Vraag: Kan ik alsnog ingeschreven worden als wedstrijd visser? 

 

Opm. Jan van de Ven: Hennie de Kleijn was inderdaad in 2023 lid 

geworden en had de voorkeur aangegeven om te betalen via een 

factuur. De meeste leden die die voorkeur hadden waren door 

Christian verwijderd uit HSV leden eind oktober. Hierbij zat ook 

Hennie de Kleijn. Hij was in de veronderstelling dat hij nog gewoon 

lid was. 

 

Antwoord 

 

 

Als bestuur hebben we deze vraag behandeld en blijven we bij ons 

eerder genomen besluit dat nieuwe leden (lid geworden miv seizoen 

2024) niet mee kunnen doen aan wedstrijden, omdat we te weinig 

ruimte hebben voor het aantal wedstrijdvissers. Maximaal 26 

deelnemers per wedstrijd. Zij krijgen ook geen autorisatie voor het 

wedstrijd registratiesysteem. 

Besluit 

 

Tijdens de bestuursvergadering van 19-03-2024 is besloten dat 

Leden van HSV Altijd Beet die in 2023 lid waren kunnen zich 

inschrijven voor wedstrijden via het wedstrijdregistratiesysteem. 

Zij kunnen via Jan van de Ven hiervoor autorisatie aanvragen. 

Let wel bij elke wedstrijd zijn er maximaal 26 deelnemers en 

VOL=VOL 

 

 

 

 

 

Onderwerp Rente bankrekening H.S.V. Altijd Beet. 

Naam lid Jelle van der Hoeven 
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Vraag 

 

 

Is het geen goed idee om eens te gaan shoppen met de rekening 

van de vereniging om hier een goede rente op te krijgen? 

 

Antwoord 

 

Jan van de Ven zal contact opnemen met Jelle om navraag te doen 

wat de mogelijkheden zijn 

 

Besluit 

 

 

 

Christiaan heeft navraag gedaan bij de Rabobank. Daar kunnen we 

bv bij een inleg van € 20.000,- 2,4% rente krijgen als we dat een 

jaar vast zetten. 

Jan van de Ven heeft contact opgenomen met Jelle van der Hoeven 

voor meer informatie. Het bestuur gaat daar verder mee aan de 

slag. 

 

 

Onderwerp App voor alle leden met pushmeldingen. 

Naam lid Nick Kennis 

Vraag 

 

 

Is het mogelijk om een app aan te maken voor alle leden met 

pushmeldingen zodat er bij elk evenement of wedstrijd of 

informatie een pushmelding komt naar alle leden? 

In deze app moet het dan alleen mogelijk zijn dat alleen de 

beheerder kan reageren. 

Antwoord 

 

Hier gaan we als bestuur naar kijken of dit haalbaar is. 

Besluit 

 

 

Tijdens de bestuursvergadering van 19-03-2024 is besloten dat we 

op dit moment hier nog geen gebruik van gaan maken omdat wij 

onze info over evenementen etc al delen via de agenda op onze 

website, Facebook en in onze wedstrijd-en karper App. 

Dit is echter al een hele klus om bij te houden en er zijn niet zoveel 

(bestuurs)leden die daarmee overweg kunnen. 

 

 

Onderwerp Onduidelijkheid digitaal vispas 

Naam lid Nick Kennis 

Vraag 

 

 

Er word gesproken over digitale vispas. 

Maar ik kan geen digitale vispas vinden. 

 

Antwoord 

 

 

Er wordt uitgelegd wat er met een digitale VISpas bedoeld wordt. 

Het gaat niet om een digitale vispas maar het gaat er over dat deze 

digitaal aangevraagd kan worden bij sportvisserij Nederland. 

Besluit 

 

nvt 

 

Onderwerp Singelwedstijden 4 uur en koppelwedstrijden 5 uur 

Naam lid Rijn van der Heijden 

Vraag 

 

 

Waarom zijn de singelwedstrijden 4 uur en de koppelwedstrijden 5 

uur? 

 

Antwoord 

 

Hier gaan we als bestuur naar kijken voor de toekomst. 

 

Besluit 

 

Tijdens de bestuursvergadering van 19-03-2024 is besloten dat we 

op dit moment hier nog niets mee gaan doen. We blijven onze 
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 huidige regeling hanteren zoals ook in het wedstrijdprogramma 

staat.  

De wedstrijdcommissie zal voor volgend jaar gaan kijken of er 

animo voor is, maar ook of het haalbaar is. 

 

 

Onderwerp Te laat inschrijven bij koppelwedstrijden 

Naam lid Rijn van der Heijden 

Vraag 

 

 

 

Wat is de oplossing als je je voor een van de koppelwedstrijden te 

laat inschrijft? 

 

Hoe gaan we het oplossen als je je als koppel voor een van de 

wedstijden te laat inschrijft en er is dan geen plek mee om mee te 

doen? 

 

Antwoord 

 

 

 

 

Hier is nog geen oplossing voor. Dan kom je als koppel op de 

wachtlijst.  

VOL=VOL 

Dat is voor individuele wedstrijden hetzelfde als bij 

koppelwedstrijden.  

We hebben de steigers 1 t/m 26 beschikbaar 

 

Besluit 

 

 

 

Tijdens de bestuursvergadering van 19-03-2024 is besloten dat we 

ook op dit voorstel nu niet ingaan. We blijven onze huidige regeling 

hanteren welke in de ledenvergadering op 19 december 2023 werd 

besproken. 

Tot aan de vakantie gaan we geen wijzigingen toepassen. 

 

 

Onderwerp Zelf wedstrijden organiseren. 

Naam lid Peter van Erp 

Vraag Kunnen leden zelf wedstrijden organiseren 

Antwoord 

 

Dat behoort niet tot de mogelijkheden 

Besluit 

 

Zoals ook in het Algemeen Reglement is verwoord is het niet 

toegestaan zelf wedstrijden te organiseren, zonder toestemming 

van het bestuur. 

 

Onderwerp Jeugd Kijk en Doe Dag op 11 mei 

Naam lid Huub Groenendaal 

Vraag 

 

 

 

Kan er rekening gehouden worden met de datum van de kijk en doe 

dag voor de jeugd? 

Dit i.v.m. dat er op deze datum veel activiteiten zijn voor de jeugd 

en misschien dat er dan weinig animo is. 

 

Antwoord 

 

 

 

We moeten inderdaad voor volgende edities beter rekening houden 

met activiteiten voor de jeugd in de regio. 

Helaas kunnen we de datum voor dit jaar niet meer verzetten i.v.m. 

de agenda van Sportvisserij Zuidwest Nederland. 
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Besluit 

 

Tijdens de bestuursvergadering van 19-03-2024 is besloten dat we 

volgend jaar zal eerst informatie worden ingewonnen of er voor de 

jeugd nog andere sportactiviteiten gepland staan.  

 

  

Onderwerp Afsluiten vissenbossen 

Naam lid Henri Verhoeven 

Vraag Misschien kunnen we het vissen achter de vissenbossen tegen gaan 

door middel van takken in het water te gooien op de plekken langs 

de vissenbossen 

Antwoord 

 

 

 

We zijn nog voor een oplossing aan het zoeken om dit tegen te 

gaan. 

Misschien is dit wel een goed idee 

We bekijken even wat een goede optie is 

Besluit 

 

 

 

Tijdens de bestuursvergadering van 19-03-2024 hebben we deze 

optie besproken. Uiteindelijke hebben we besloten om staalkabels 

vanaf de kop van de vissenbossen naar de oever te plaatsen om zo 

te voorkomen dat daaroverheen gegooid wordt met bv een feeder.  

Verder gaan we na of we er verbodsborden kunnen laten plaatsen 

door de gemeente. 

 

 

Onderwerp Stroomrekening 

Naam lid Eduard Kolhek 

Vraag 

 

 

Waarom word er nu pas bekend dat de stroomrekening van 2 jaar is 

en is dit tijdens de vorige jaarvergadering niet gemeld? 

Antwoord 

 

 

 

Omdat we bij de het afronden van het vorig jaarverslag niet wisten 

wat het bedrag zou worden. 

In het jaarverslag van 2022 is daaraan ook gerefereerd. 

 

Opmerking 

Na ons antwoord ging het alle kanten op en werd er ons van alles 

verweten 

Besluit nvt 

 

Onderwerp Wedstrijden altijd op zondag 

Naam lid Jaap Groenendaal 

Vraag 

 

 

 

Waarom zijn de wedstrijden altijd op zondag, kunnen deze niet in 

het vervolg af en toe naar zaterdag verzet worden?  

 

Om zo ook een beetje tegemoet te komen naar de karper vissers? 

Antwoord 

 

Hier gaan we als bestuur naar kijken 

 

Besluit 

 

 

 

Tijdens de bestuursvergadering van 19-03-2024 is besloten dat we 

voor het komende seizoen navraag gaan doen of er animo voor is 

om een 5-tal wedstrijden op zaterdag in te plannen. Dit verzoek zal 

door de wedstrijdcommissie kenbaar gemaakt worden via de 

website; wedstrijd-app en de karper-app. 
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Onderwerp Uitzetten grote karpers 

Naam lid Jaap Groenendaal 

Vraag 

 

 

Worden er nog grote karpers op de vijver gezet omdat er 

verschillende dood zijn gegaan? 

Antwoord 

 

We hebben hier wel navraag naar gedaan maar het risico dat ze op 

onze vijver dood gaan is erg groot volgens onze deskundige 

Besluit 

 

 

 

Tijdens de bestuursvergadering van 19-03-2024 is besloten dat we 

aan de karper vissers het voorstel gaan doen om zelf de aanschaf 

voor grote karpers te bekostigen. Wij gaan ze zelf niet kopen ivm 

risico van vroegtijdig overlijden. De Karper visser kunnen geld bij 

elkaar leggen om de grote karpers te kopen. Het risico is volledig 

voor hen. Wij zorgen ervoor dat de kwaliteit van het viswater etc in 

orde is en blijft.  

We hebben wel een voorwaarde. De karpers dienen gekocht te 

worden bij onze leverancier. De karper vissers hebben inzage in de 

prijs van de vis. 

 

 

Onderwerp Toename aantal leden 

Naam lid Jurgen van Schijndel 

Vraag 

 

 

 

Krijgen we niet te veel leden? 

Zijn jullie niet bang dat de vijver straks elke dag helemaal vol zit en 

veel vissers niet meer kunnen vissen? 

 

Antwoord 

 

 

 

We krijgen elk jaar nieuwe leden, maar er vallen er ook elk jaar weer 

enkele af. We houden het goed in de gaten dat het er niet te veel 

worden.  

We zagen al dat we misschien te veel wedstrijdvissers kregen en 

daar hebben we al op geanticipeerd. 

We hebben 36 visstekken ook met bijvoorbeeld 300 leden kan het 

voorkomen dat alles bezet is. 

Dus dat risico loop je altijd. 

 

Opm. Jan van de Ven vult verder aan dat we vorig jaar 1041 leden 

hadden (was ten tijde van de jaarvergadering) en het toen ook geen 

probleem was. Aan het eind van 2023 hadden we 1073 leden.  

 

Nu hebben we er 1009. Maar we blijven alert. 

 

Besluit NVT 

 

 

Onderwerp Kosten jeugdvissen 

Naam lid Jurgen van Schijndel 

Vraag 

 

 

Hoe kan het dat de kosten (€ 776,00) voor het jeugdvissen zo hoog 

waren. Hij wil weten waar deze kosten vandaan kwamen omdat het 

volgens hem niet kan. 

 

Antwoord 

 

 

Jan van de Ven legt uit dat dit bedrag niet alleen van de Open 

Schijndelse Jeugdkampioenschappen waren maar ook van de 

andere Jeugdactiviteiten zoals Jeugd Kring wedstrijden, Jeugd Elde 
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 college en Zorgboerderij, maar ook de benzinekosten van Jurgen 

zaten daarin voor het ophalen van de prijzen in België. 

Besluit NVT 

 


